

豪景花園管理有限公司

T.L. 60 MANAGEMENT LIMITED

(牌照號碼: C-642565)

新界青山公路100號青龍頭豪景花園
100 Castle Peak Road, Tsing Lung Tau, Hong Kong Garden, N.T.
Tel: 2491 7234 Fax: 2496 1998

如非 A、B、C、D 停車場車位業主，則毋須理會此通告

檔案編號: HKG/2026/N/0270(2026 年 7 月更新版)

致: 豪景花園 A、B、C、D 停車場 車位業主:

環保署「EV 屋苑充電易資助計劃」

公佈《EV 屋苑充電易資助計劃》參與車位資料

本苑早前按環境保護署《EV 屋苑充電易資助計劃》要求，向各車位業主發出通告及《確定參與登記表》問卷，進行參與意向調查。經整理及核對業主提交的資料後，本苑 A、B、C、D 停車場合共有 942 個車位參加上述計劃，最新情況如下:

豪景花園各停車場實際參與車位數據:

截至 2026 年 3 月 2 日 (星期一) 18:00 的遞交截止時間，本苑共收到以下有效登記。

停車場	有效參與車位登記	停車場	有效參與車位登記
A 停車場	248 個	B 停車場	216 個
C 停車場	192 個	D 停車場	286 個

本苑已核對所有回覆表格，並說明:

1. 已回覆「參加」的停車場車位業主
均已獲發收據，確認已成功登記為「參加」狀態。
2. 已回覆「不參加」者
本苑同樣安排就其「不參加」意向發出收據，以確保紀錄無誤。
3. 未有在截止時間前回覆的車位
根據本苑於 2026 年 2 月 12 日《確定參與登記表》通告 (Ref: HKG/2026/L/0113) 所列明之安排，凡未有遞交回覆者一律視為「不參加」處理。

為加強透明度及方便業主了解工程的實際覆蓋範圍，豪景花園網站中隨此通告夾附最新的參與車位位置圖，供各位業主參閱及核對。(請參閱網址:hkgarden.hk)



後續工作安排:

1. 本苑將把 A、B、C、D 停車場最新參與車位資料交予環保署及《EV 屋苑充電易資助計劃》顧問公司「域合」，並由「域合」按環保署的要求製備工程圖則及標書。
2. 當環保署審批下一金顧問完成可行性報告後，本苑會再向各車位業主匯報最新進展。
3. 如欲持續掌握計劃進展，請繼續留意:
 - 各座大堂張貼的管理處通告
 - 豪景花園網站 hkgarden.hk
 - 參與「業主茶敘活動」

如有查詢，請致電 2491 7234 與本部職員聯絡。



豪景花園客戶服務部 謹啟
2026 年 7 月 23 日

參考資料:

- 環保署「EV 屋苑充電易資助計劃」網頁: <https://www.evhomecharging.gov.hk/>
- 2021 年 6 月 26 日、2023 年 12 月 16 日 業主周年大會會議記錄
- 2024 年 6 月 29 日 特別業主大會會議記錄
- 2026 年 2 月 12 日 N2026-0118 環保署「EV 屋苑充電易資助計劃」- 資訊更新通告
- (2026 年 7 月) 豪景花園 A、B、C、D 停車場 - 自 2020 年跟進 EV 屋苑充電易資助計劃時序表

豪景花園管理有限公司

T.L. 60 MANAGEMENT LIMITED

(牌照號碼: C-642565)

新界青山公路100號青龍頭豪景花園
100 Castle Peak Road, Tsing Lung Tau, Hong Kong Garden, N.T.
Tel: 2491 7234 Fax: 2496 1998

This notice may be disregarded if you are not the owner of a parking space in Car Parks A, B, C or D.

Ref.: HKG/2026/N/0270 (July 2026 Updated Version)

Date: 23 July, 2026

To: Owners of Parking Spaces in Car Parks A, B, C and D of Hongkong Garden

Environmental Protection Department - EV-charging at Home Subsidy Scheme

Announcement of Participating Parking Space Information under the EV-charging at Home Subsidy Scheme

In accordance with the requirements of the Environmental Protection Department's EV-charging at Home Subsidy Scheme, a notice together with a "Confirmation of Participation Registration Form" questionnaire was previously issued to all parking space owners of the Estate for the purpose of conducting a participation intention survey. After the information submitted by owners had been compiled and verified, a total of 942 parking spaces in Car Parks A, B, C and D were confirmed as participants in the Scheme. The latest position is set out below.

Actual Number of Participating Parking Spaces in Hongkong Garden

As of the submission deadline of 6:00 p.m. on 2 March 2026 (Monday), the following valid registrations had been received:

Car Park Valid Participating Registrations Car Park Valid Participating Registrations

A Car Park 248 spaces B Car Park 216 spaces

C Car Park 192 spaces D Car Park 286 spaces

All returned forms have been checked and verified. The following is noted:

1. Owners Who Replied "Participate"

Receipts have been issued to all owners who indicated participation, and successful registration under the "Participate" status has been confirmed.

2. Owners Who Replied "Do Not Participate"

Acknowledgement receipts have also been issued to owners who indicated their intention not to participate, so as to ensure the accuracy and completeness of the Estate's records.

3. Parking Spaces for Which No Reply Was Submitted Before the Deadline

In accordance with the arrangements stated in the "Confirmation of Participation Registration Form" notice dated 12 February 2026 (Ref.: HKG/2026/L/0113), any parking space for which no reply was submitted has been regarded as "Not Participate". To enhance transparency and facilitate owners' understanding of the actual coverage of the proposed works, an updated location plan showing the participating parking spaces has been uploaded to the Hongkong Garden website for reference and verification by owners. (Please visit: hkgarden.hk)

Follow-up Arrangements

- The latest participating parking space information for Car Parks A, B, C and D will be submitted to the Environmental Protection Department and the Scheme consultant, **Reithub**, by the Estate. Consultant drawings and tender documents will subsequently be prepared by WSP in accordance with the requirements of the Environmental Protection Department.
- Further updates will be provided to parking space owners after the feasibility report prepared by the consultant has been approved by the Environmental Protection Department.
- To stay informed of the latest progress of the Scheme, owners are encouraged to continue paying attention to:
 - Management Office notices posted in the lobbies of each residential block;
 - The Hongkong Garden website at hkgarden.hk; and
 - Owners' Tea Gathering activities.

For enquiries, please contact our staff at 2491 7234.

Yours faithfully,

Customer Services Department of Hongkong Garden

Reference Information

- Environmental Protection Department – EV-charging at Home Subsidy Scheme Website: <https://www.evhomecharging.gov.hk/>
- Minutes of Annual General Meetings held on 26 June 2021 and 16 December 2023
- Minutes of Special General Meeting held on 29 June 2024
- N2026-0118 Environmental Protection Department "EV-charging at Home Subsidy Scheme" – Information Update Notice dated 12 February 2026
- (July 2026) Hongkong Garden Car Parks A, B, C and D – Timeline of Follow-up Actions on the EV-charging at Home Subsidy Scheme since 2020

Note: This document has been translated using Microsoft Copilot software. If there is any inconsistency or ambiguity between the Chinese and English versions, the Chinese version shall prevail.

